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Abstract (en)
[origin: WO2015121319A1] The invention relates to an acoustic absorber comprising a support (2) which comprises a plurality of recesses (22),
and a coating (3) on a visible side (21) of the support (2), said coating covering the recesses (22) and being made from a lacquer. According to the
invention the sections (31) of the coating (3), which cover the recesses (22), forming respectively at least two segments (311) which are separate
from each other due to an opening (312), are foam or air-permeable. The invention also relates to the use of said type of absorber as a surface-
covering element, as a ceiling or wall element or as part of a piece of equipment.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen akustischen Absorber, mit einem Träger (2), der eine Mehrzahl von Aussparungen (22) aufweist; sowie einer aus einem
Lack gebildeten Beschichtung (3) einer Sichtseite (21) des Trägers (2), die die Aussparungen (22) überdeckt. Erfindungsgemäße bilden diejenigen
Abschnitte (31) der Beschichtung (3), die die Aussparungen (22) überdecken, jeweils mindestens zwei durch eine Öffnung (312) voneinander
getrennte Segmente (311) ausbilden, sind als Schaum oder luftundurchlässig ausgebildet. Die Erfindung betrifft auch eine Verwendung eines
derartigen Absorbers als Oberflächenverkleidungselement, als Decken- oder Wandelement oder als Teil eines Einrichtungsgegenstands.
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